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Wat een kwakkelwinter was het. De vele regen zorgde voor natte velden. Er kon lang niet altijd
gevoetbald worden, laat staan dat er veel wedstrijden werden gespeeld. In de vorige Flits konden we
lezen hoe een aantal teams deze natte winterstop is doorgekomen. Gelukkig is het spel weer op de
wagen. De grasmatten zijn nog nat, de klei zompig…maar de bal rolt weer. Daarom in deze Flits weer
een rondje langs de velden. 

REDACTIE@jvccuijk.nl
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2024-MAART
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Rondje langs de velden

Te beginnen bij de JVC Cuijk JO14. Zij doen het
gewoon goed. Vijf wedstrijden, drie gewonnen,
één gelijk en helaas tegen Margriet met 1-0
verloren. Een vierde plek met nog wedstrijden
tegen de beide koplopers,  Wilhelmina (op 6 april
thuis: komt allen aanmoedigen!) en ODC voor de
boeg! 
De 13-2 mag weer naar Limburg afreizen. Als je de
uitslagen ziet, is dit niet gemakkelijk. Vier keer
werd er verloren, maar er was ook één hele
mooie overwinning. Tegen onze vrienden van
SIOL. Mooiere overwinningen zijn er niet te vieren,
toch?
Het meisjesteam MO15-1 heeft maar net genoeg
spelers. Gelukkig kan er een beroep worden
gedaan op speelsters uit andere teams. Ook zijn
enkele wedstrijden doordeweeks gespeeld. Vier
wedstrijden, vijf punten! Ga zo door! 
Bij de JO15-4 is een stijgende lijn waar te nemen.
Begonnen met een verliespartij en daarna twee
gelijke spelen, werd op 16 maart Boekel Sport met
maar liefst 8-1 verslagen op de drassige klei in
Kuuk. En hoe die overwinning tot stand kwam,
kunt u lezen in een mooi verslag! We hopen nog
vele verslagen te kunnen lezen!
Eigenlijk zouden we ook wel een keer een verslag
willen lezen van de JO15-2. Want als je de
uitslagen ziet, zijn de wedstrijden spectaculair.
Tegen HBDZ’23 een 4-2 winst, een 2-2 gelijkspel,
een 4-5 verlies tegen EGS’’20 en tenslotte een 4-4
gelijkspelen tegen DSV. 
Het team MO20 heeft dit kalenderjaar pas drie
wedstrijden mogen spelen. Dat is niet
gemakkelijk. Het team is gelukkig goed blijven
doortrainen. 

Dat werd op 16 maart in Vierlingsbeek beloond.
Een prachtige spannende wedstrijd werd in de
laatste vijf minuten met 3-4 gewonnen door de
Cuijkse dames. TOP!
Lezen jullie ook iedere week de verslagen van de
JO7-2. Met plezier en goed samenspel worden de
wedstrijdjes op de vroege zaterdagmorgen
gespeeld….en gewonnen! Volgend jaar naar de
JO8 op groter veld…een nieuwe uitdaging voor
deze leuke groep! 
Ut urst doet het natuurlijk super dit seizoen. Maar
ut twed doet hier niet veel voor onder. JVC Cuijk
Za2 heeft de competitie weer spannend gemaakt.
Op 16 maart won dit team – bestaande uit een
mix van heel jong en heel ervaren – van koploper
Juliana. Ut twed is de koploper uit Malden tot op
twee punten genaderd. Ga ervoor mannen! 
Een ander tweede team, de JO17-2, werd eerder
al een keer kampioen dit seizoen. Na de
winterstop zijn de wedstrijden spannender. Drie
keer net winst, twee keer net verlies. Belangrijk is
dat deze jongens ook de komende maanden met
plezier en met sportiviteit blijven ballen! 
We eindigen dit rondje met de JO17-1. Dit team
gaat Europees voetbal spelen. We moeten het al
een aantal weken zonder de fantastische
verslagen van Nomis doen vanwege zijn drukke
werkzaamheden thuis. Uitslagen zeggen
natuurlijk niet altijd alles….maar het lijkt erop dat
de JO17-1 in gedachten al in Frankrijk is. Lekker
ballen met een zonnetje, dan zijn de mannen op
hun best. Er werd al een aantal keer verloren.
Gelukkig was er winst in de derby tegen de
Olympianen uit Boxmeer. Verder…hebben zij
gewoon een topteam en een prachtig seizoen! 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/wedstrijdverslagen-st-siol-jvc-cuijk-jo7-2-2-2-2-2-2-2/
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Ah Mon Dieu, maar dat is niet goedkoop zo’n
reisje naar de mediterranee (zo blauw, zo blauw).
Met 15 teamleden, 5 accompagnateur en 1
chauffeur loopt zo’n tripje al snel in de papier
(zeg: papjee). Een sponsorcommissie was bittere
noodzaak en een plan de campagne was in pas-le-
temps opgezet. Inzamelen van statiegeld, bakken
van Croque Monsieur bij Jumbo “CourMari” gaf de
inzameling al snel een Bon Depart. In februari
werden de parents de equipe ingeschakeld om
sponsors te werven voor de loterie des amis. Die
vriendenloterij actie was een regelrecht succes, 50
nieuwe Ballons (psst, dat zijn ballen) voor JVC, 40%
van ieder lot naar de cassiere van JVC en meer
dan 50 nieuwe leden is bijna Une Mille bonus. Een
overduidelijke win-win, sponsoring voor JVC en
welkome duku voor Team Mediterranee.
Ondertussen loopt de Easter Egg Sale ofwel
“Vente d’œufs de Pâques” (en nu snap je pas
waarom Frans de “Taal van de Liefde” wordt
genoemd). De sponsoring gaat als een malade en
ver voor op schema. Bij het ter perse gaan van dit
artikel komen we nog zo’n Deux Cent Euro te kort.
Dat is een d’oeufje.
De weg naar Montpellier is lang…het gaat niet om
de bestemming maar om de reis er naar toe. Dat
is helemaal waar en onze jongens gaan zich dit
nog lang heugen…maar laten we eerlijk zijn…
MONTPELLIER wat een bestemming!
Montpellier, Here We Come (Nous Y Arrivons)… 

kirE-wiet
JO17-1

De weg naar Montpellier is lang, 1133km om
precies te zijn. 1035km verder dan van Cuijk naar
Montfoort, wat bij utrecht ligt, het startpunt van
de “route du soleil”. Aan het einde van die route
du soleil ligt…Montpellier. Dat is nu precies waar
we naar snakken een beetje Soleil na al dat L’eau
van afgelopen maanden.
Van 7-9 Juni doet JO17-1 mee aan het Team
Barber toernooi in Villeneuve-Les-Maguelone
(nee, dat is niet dat kleine ronde zoetige koekje,
want dat is een macaron). Villeneuve-Les-
Maguelone ligt nog dichter bij de Middellandse
zee dan Montpellier, dus naast het JVC tenue met
voetbalschoenen is dit weekend ook een maillot
de bain en een snorkel met masque de plongee
geen overbodige luxe.
De basis voor dit idee fantastique is gelegd in de
lente van 2023. Op bezoek bij een oud-collega
kwam ondergetekende in contact met Le
President van de voetbalclub Union Sportive
Villeneuvoise. Al snel, ondanks de taalbarriere,
ontstond het idee om mijn eigen team van JVC,
JO17-1 in te schrijven voor het internationale
toernooi dat jaarlijks gehouden wordt aan de
Mediterranee. Met de uitnodiging op zak werd het
idee gelanceerd tijdens de start van seizoen 2023-
2024, onder oorverdovend gejuich en fantastische
spreekkoren werd het idee omarmd door team en
ouders en is de weg naar Montpellier geplaveid
(een beetje exagerer mag wel toch).

DE Flits
2024-maart

clubblad jvc cuijk

jo17 road to montpellier

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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In februari is het ons niet gelukt om een Flits uit te
brengen. We waren even druk met het vieren van
carnaval, zo is te lezen in de column van Rob. 
Column - Voetbalvereniging JVC Cuijk

Daarnaast werd er in februari als gevolg van de
vele regen erg weinig gevoetbald op ons
sportpark. Er was wel een filmavond voor de
jongste jeugd georganiseerd door de
activiteitencommissie, samen met de buurman
SIOL. Super geslaagd en ook deze samenwerking
smaakt naar meer!
Geslaagde "Filmavond" !! - Voetbalvereniging JVC
Cuijk

clubblad jvc cuijk

kort nieuws

In februari hebben ook elf JVC-ers deelgenomen
aan een reanimatie- en AED-training! Toppers zijn
het! AED- en Reanimatietraining -
Voetbalvereniging JVC Cuijk

U weet natuurlijk vast dat er ook een appgroep is
voor de leiders en trainers. Deze app wordt veelal
gebruikt voor mededelingen over wedstrijden,
afgelastingen of activiteiten. Enige tijd terug kwam
daar ineens een heel ander bericht voorbij….van
Ingrid:
Bij het naar huis gaan, liep ik naast een
uitsupporter van het jo11 team. Ze vertelde dat
het zo’n leuke wedstrijd was en dat de
scheidsrechter zo goed de wedstrijd gefloten had.
Via deze weg dus de complimenten aan spelers/
trainers/ leiders en scheidsrechter van jo11! Dat
mag gezegd worden!
Dat mag zeker gezegd worden Ingrid! Top dat je
dit deelt! 

Over scheidsrechters gesproken. Enkele weken
terug had het urst echt een hele goede
scheidsrechter. Hij kwam voor de wedstrijd in de
kleedkamer. Nadat hij de namen van alle spelers
had gecontroleerd, begon hij een mooi betoog. Hij
vertelde dat hij zelf ook heel lang had gevoetbald
en de emotie van het spel te kennen. Hij rekende
de spelers voor dat hij ongeveer drie beslissingen
per minuut moest maken. “Bij een wedstrijd van
90 minuten, zijn dat toch 270 beslissingen. Nou
mannen…die zijn echt niet allemaal goed…denk
ik…dusssss….”. Complimenten voor het gesprek! 

Twee jeugdspelers van JVC Cuijk, Aras en Nour,
hebben een contract getekend bij NEC. Niet
zomaar een contract, maar een contract om
samen met 10 andere kinderen uit Cuijk om
gezonder te leven en zelfverzekerder te worden.
Wij wensen hen heel veel succes en plezier toe!!

30 maart
31 mei
1 juni
7 juni

JVC Cuijk - Klusdag
Land van Cuijk-cup
XXS Voetbal- en Klusdag
Vrijwilligersavond

op de agenda

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/homepage/column/
https://www.jvccuijk.nl/homepage/geslaagde-filmavond/
https://www.jvccuijk.nl/homepage/geslaagde-filmavond/
https://www.jvccuijk.nl/homepage/aed-en-reanimatietraining/
https://www.jvccuijk.nl/homepage/aed-en-reanimatietraining/
http://www.e-pages.dk/degelderlander/37138/article/2004043/29/2/render/?token=edf2886ef13940e22fd27cdd94472ca4&vl_app_id=com.tecnavia.epaper.dg.nl&vl_app_version=19.1.0&vl_platform=android
http://www.e-pages.dk/degelderlander/37138/article/2004043/29/2/render/?token=edf2886ef13940e22fd27cdd94472ca4&vl_app_id=com.tecnavia.epaper.dg.nl&vl_app_version=19.1.0&vl_platform=android
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EVEN KENNISMAKEN MET... de kantine van jvc cuijk

DE Flits clubblad jvc cuijk

Sinds het seizoen 2023-2024 is de kantine van
JVC Cuijk in beheer van vrijwilligers Bart en
Marian. Marian was, als vaste vrijwilliger, al
betrokken bij de kantine en heeft samen met
Bart het kantinebeheer overgenomen van
Jolanda en Marjon.
Bart regelt alles rondom de bestellingen van
de drank en Marian regelt de bestellingen
rondom de benodigdheden in de keuken en
versnaperingen in de bar.
Het worstenbroodje, de gehaktbal uit jus en
het flesje AA zijn wel de verkooptoppers in de
kantine van JVC Cuijk.

Bart en Dirk zorgen ervoor dat de kantine op
donderdagavond, Clubavond, open is.
Diverse teams trainen op donderdagavond en
komen na de training gezellig boven in de
kantine een drankje drinken.

Op zaterdag is de kantine geopend vanaf ca.
30 minuten voor aanvang van de eerste
wedstrijd(en). De eindtijd is afhankelijk van
wanneer de laatste wedstrijden klaar zijn en of
het eerste elftal van JVC Cuijk thuis speelt.
Tijdens de wedstrijden van het eerste elftal zijn
Frank, Ruud, Piet, Piet en Andre veelal de vaste
gezichten in de keuken en achter de bar. Zij
voorzien iedereen met plezier van een drankje
en een hapje. Daarnaast zijn er nog een aantal
vrijwilligers welke op oproep hun steentje
bijdragen. 

Geregeld wordt er een berichtje verstuurd met
de vraag aan de leden/ouders van leden of zij
kunnen helpen in de kantine. Hiervoor kunnen
de vrijwilligersuren in worden gezet zodat de 8
vrijwilligersuren ingevuld worden en de
éénmalige participatiebijdrage, per seizoen,
niet hoeft te worden betaald. 

2024-maart

Meer informatie hierover vindt u in het
vrijwilligersbeleid op de website van JVC Cuijk.

Deze handjes zijn zeer welkom want dat maakt het niet
alleen makkelijk om de bezetting in de kantine snel in te
vullen maar deze hulp is ook zeer belangrijk vanwege
de inkomstenbron voor onze voetbalclub. Indien er
voldoende handjes zouden zijn is het bijvoorbeeld
mogelijk om ook op de dagen dat het eerste elftal niet
thuis voetbalt in de keuken de frituur aan te zetten om
friet en snacks te verkopen. Nu is de frituur alleen aan
wanneer het eerste elftal thuis speelt omdat er dan
voldoende handjes zijn.

Bij het helpen in de kantine moet gedacht worden aan
het helpen van klanten die aan de bar komen voor een
drankje of  een zakje chips of snoep. Tevens kunnen er
worstenbroodjes of tosti’s worden gekocht. Er is altijd
een ‘vaste’ vrijwilliger aanwezig om alles uit te leggen en
te helpen.
Meestal is er voor de wedstrijd, in de rust en na de
wedstrijd een drukke piek in de kantine. Tussendoor is
het rustig wat het mogelijk maakt om dan te gaan
kijken bij een wedstrijd of om de voorraad weer aan te
vullen.

Momenteel wordt er geregeld een dartavond
georganiseerd en mochten er leden/ouders van leden
zijn die het leuk vinden om een leuke avond,
bijvoorbeeld een karaokeavond, te organiseren dan is
er in overleg veel mogelijk. Helaas is het niet mogelijk
om een privé-feestje in de kantine te organiseren.

Sinds kort heeft de kantine ook een eigen mailadres
kantine@jvccuijk.nl en mochten er vragen zijn, over
bijvoorbeeld het invullen van de vrijwilligersuren, dan
kunnen deze gesteld worden via dit mailadres.
Wil je ons team komen versterken, in welke vorm dan
ook meld je dan aan via het hierboven genoemde
mailadres of vraag naar Bart of Marian in de kantine.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/vrijwilligers-beleid/
mailto:kantine@jvccuijk.nl
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van de bestuurstafel
Er is een nieuwe AED. Een aantal JVC-leden is geïnstrueerd en gediplomeerd hoe hier mee om te
gaan. Op de JVC-site is te vinden wie dit zijn, zodat iedereen kan zien wie er eventueel
gewaarschuwd kan worden bij calamiteiten.
Samenwerking met SIOL blijft steeds aan de orde en verloopt voorspoedig. Ook wordt bekeken
of de samenwerking kan worden uitgebreid naar meer teams.
Het overleg met gemeente over de slechte toestand van het hoofdveld verloopt in goede sfeer,
maar vernieuwing is niet aan de orde in verband met de reorganisatie van het sportpark aan de
Groenendijkse Kampen. Wel wordt gekeken naar de overname van een afgeschreven
kunstgrasveld van een (semi)profclub.
Onder auspiciën van het externe bureau Kragten zijn betreffende de reorganisatie van de
Groenendijkse Kampen door de deelnemende clubs en de gemeente een aantal zaken m.b.t.
planologische ontwikkelingen besproken zoals: hoe gaan we de GK indelen en met elkaar
samenwerken, hoe kunnen we de Groenendijkse Kampen meer multifunctioneel maken (hierbij
valt te denken aan bijv. De Sociëteit of een maatschappelijke vereniging), kunnen we iets doen
met maatschappelijke functies m.b.t. de zorg of onderwijs. Het Merletcollege past in dit plan en
wil hierin graag participeren. Ook aan verblijf en ontmoeten wordt gedacht en niet meer expliciet
aan alleen een sportpark, maar aan een algemeen park. Er zijn verder wel een aantal
knelpunten, zoals het heffen van entreegelden bij wedstrijden. Dijken moeten verzwaard worden
(Rijkswaterstaat en Waterschap zullen indien nodig hun planning naar voren halen).
Overcapaciteit aan velden dient vermeden te worden. Verder is er aandacht voor groen, water en
biodiversiteit. Een open karakter van het park is gewenst, mede vanwege sociale controle, zodat
vanuit de accommodatie de sportvelden kunnen worden overzien.  Met deze plannen voor een
gemeenschappelijke sportvereniging is de privatisering van sportverenigingen on hold gezet.

DE Flits
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pupillen van de week
Elke thuiswedstrijd van ons Urst ontvangen we een XXS-Pupil van de Week.
Deze spelertjes doen mee met de warming up en de wedstrijdbespreking en nemen een penalty.
En natuurlijk hoort er ook steeds een interview bij. 
Een onvergetelijke ervaring voor onze pupillen

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/homepage/pupil-van-de-week-genoa-koenders/
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Samendoen en doorgroeien

Op gevoel
Eigenlijk net een onderwijsman. Kijken naar
de lange termijn, de jeugd in zijn ontwikkeling
stappen laten maken en kansen geven,
omgaan met grote verschillen in
persoonlijkheid, leeftijd en culturele
achtergrond. Werken in een krachtenveld met
spelers, bestuur, sponsoren, leiders, ouders,
supporters en pers. Allemaal met ambities,
gevoelens en adrenaline. Die heb je dan zelf
ook nog. Je moet dus aardig wat kunnen en in
balans zijn. 

DE Flits
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portret robert grauwde

Leerling én docent
Geboren in Renkum (Gelderland) uit een Surinaamse vader een Nederlandse moeder doorliep
Robert de havo, meao en hbo-sales en accountmanagement, belandde in het verzekeringswezen en
doet nog steeds examens om zich verder te bekwamen als zakelijk bedrijfsrisico adviseur bij
werkgever Quintes te Gendt. Robert woont met echtgenote en twee zoons van 15 en 19 in Duiven.
Daarnaast geeft hij als KNVB-docent les aan (jeugd)trainers van clubs in zijn regio (opleiding tot
pupillentrainer, juniorentrainer of VC2/UEFA C).  

Onderlinge chemie belangrijkst
Robert constateert een gamende jeugd, ook bij zijn zoons, en stimuleert dit. “Goed voor je Engels,
ict-vaardigheden, handelingssnelheid, het zien van verbanden en je communicatie.” Verder ziet hij
ook een jeugd die – misschien bij wijze van tegenwicht tegen al het individuele - veel samen wil doen
en beleven. “Ik ben geen individualist, met mensen omgaan vind ik heel belangrijk. Je wil spelers
verder helpen, maar vraagt ook veel van hen, zowel fysiek als mentaal in het combineren van
voetbal met opleiding en privéomstandigheden. Gelukkig ben ik omringd door echte JVC-mensen
met wie ik kan goed sparren zoals Günther Robben, René van de Greft, John Thijsen, Marco Janssen,
Robert Weijers en natuurlijk andere stafleden. De staf gaat ook volgend seizoen door, o.a. met
sportverzorgster Rox Stouthart die momenteel een jaar lang een erkende opleiding tot
sportmasseur volgt in Nijmegen. We benaderen het team als een groep van vrienden, maar ook
individuele gesprekken zijn voortdurend gaande. Het belangrijkste is de onderlinge chemie van alle
betrokkenen.”

Robert Grauwde (54) gaat bij alle afwegingen toch primair af op zijn gevoel. Daarom koos hij uit
meerdere aanbiedingen voor JVC Cuijk vanwege de sfeer in de club, spelersgroep, staf en TC en
vanwege de spelopvatting.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Samendoen en doorgroeien - vervolg
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Veel potentieel
JVC 1 draait bovenin mee in de derde klasse A. “We hebben een goede kans om kampioen te
worden, maar we rekenen ons niet rijk. Door de verscherpte degradatieregeling (twee teams
degraderen rechtstreeks, drie teams spelen nacompetitie voor klasse-behoud) wordt de sfeer op het
veld komende maanden ook scherper met ook kans op kaarten en blessures. Hopelijk promoveren
we naar de tweede klasse. Daar zal het niet makkelijk zijn, maar er liggen genoeg mogelijkheden.
Naast oudere en ervaren spelers (ook bij JVC 2) zijn er jongere talentvolle spelers van wie we nog
lang plezier kunnen hebben. Op de drempel van JVC 1 staan verder jonge spelers met mogelijkheden
die met JVC 2 in de tweede klasse (A-categorie) en in oefenwedstrijden (O23) leerzame ervaring
kunnen opdoen.” 

Voorbeelden 
Een voorbeeld voor Robert zijn trainers als Arne Slot, Erik ten Hag, Ron Jans en Henk de Jong die met
een menselijke en strategische aanpak het maximale uit hun teams en spelers halen. Voor Robert
die begon als middenvelder zijn spelverdelers als Platini, Boniek, Cruijff, Litmanen, Xavi, Iniesta,
Wijnaldum en Modric spelers van een aparte klasse. Verder heeft hij grote bewondering voor clubs
als Ajax en Barcelona vanwege hun spelopvatting van vaak dominant aanvalsvoetbal.

Vrije tijd 
Met interesse volgt Robert ook tennis en basketbal. Hij kijkt graag naar series als Yellowstone met
Kevin Costner en films als The Godfather en Dune. In de muziek heeft hij een voorkeur voor R&B. Hij
houdt van uit eten gaan met familie en vrienden, wandelen met de twee honden in de natuur en van
tekenen en schilderen als hier tijd voor is. Kunstgras of echt gras? Dat maakt hem niet uit. “Als het
maar goed kunstgras of goed echt gras is. Dat scheelt blessures en dan kun je meer verzorgd
voetballen.”

Luctor

Walking Football is in opkomst in het Land van Cuijk
en te vinden op de velden van JVC Cuijk. Promotie van
bewegen ter bevordering van de gezondheid bij
ouderen is belangrijk. Door Bureau 9 (ook partner bij
het Walking Football) werd op 20 maart de
gezondheidsmarkt in de MFA Cuijk georganiseerd.
Met 300 aanmeldingen kan gesproken worden van
een geslaagde eerste opzet. Een vervolg ligt dan ook
zeker in het verschiet. Het WF-team Cuijk was hier
prominent aanwezig in de personen van Johan
Lamers, Mientje Branje en Jan Schaap.

Een fotoreportage, een video, flyers en een
infoblaadje, dit alles was mooi promotiemateriaal
dat door de bezoekers zeer gewaardeerd werd.
Johan, Jan en Mientje hebben bij menig bezoeker
grote interesse gewekt met levendige verhalen over
het WF op de velden van JVC Cuijk. 
Kent u als lezer nog mensen die geïnteresseerd zijn,
laat hen komen kijken op de dondermorgen 
vanaf 10.00 uur.
Namens het WF-team Cuijk,

walking football

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://youtu.be/LjR2rKq_38M?si=WleQIwseFQqCP58u
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In de Flits van januari vroegen wij jullie als Flitslezers om een reactie in een poging om de namen
van deze foto uit de oude JVC-doos te achterhalen. Dit is gelukt. 

reactie naar de redactie

+ 1 = Johnny Roeffen - grensrechter
+ 2 = Jan Hijl - laatste man
+ 3 = Wim ten Hoope - linkshalf
4 = Sjaak van Elst - rechtshalf
5 = Harry Arians - rechtsback
+ 6 = Geert Nabuurs - linkshalf
7 = Jan van der Pijl - linksback
8 = Jos Janssen - linksback
+ 9 =Maan van Vlissingen - rechtshalf
+ 10 = Ronnie Bouwens - laatste man
11 = Tonnie Risch - keeper
12 = Jan Verwaaijen - rechtsvoor
13 = Ricky Warnas - spits
14 = Albert Lalaar - voorstopper
15 = Henk Peters - mid-mid
16 = Henry Derksen – linksvoor
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Jan van der Pijl heeft zijn ijzeren geheugen geraadpleegd
en kwam tot de volgende namen van het elftal van JVC7,
dat van 1977 tot 1992 in wisselende samenstellingen heeft
gevoetbald. In dit team heeft Jan zelf vele jaren met plezier
gespeeld. Inmiddels zijn helaas al zes van de spelers op
deze foto overleden (dit wordt aangeduid met een +). 

reactie naar de redactie - vervolg!

Mail je reactie naar:
redactie@jvccuijk.nl

Dus daarom weer aan jullie de vraag?
Kennen jullie deze ook nog? 
Wij zijn samen met de Cuijkse
Archiefdienst op zoek naar de namen!
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https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk

